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Valdštejnský palác
Údajne jeden z najdôležitejších a 

najkrásnejších barokových palácov v 
Európe – v súčasnosti sídlo 

Senátu Parlamentu 
ČR 

(a teda moje dočasné „pracovisko“ ☺☺☺☺ )



Zákonodarná moc je v ČR zverená Parlamentu, ktorý má na 
rozdiel od nás 2 komory – SENÁT a Poslaneckú snemovňu. 

Prečo až 2 komory? Senát by mal byť totiž stabilizujúcim 
prvkom celého politického systému a výrazom vôle 

chrániť pred možnosťami zneužitia moci.

Medzi kompetencie Senátu teda patrí to, že navrhuje, 
prejednáva a schvaľuje zákony, dáva súhlas s ratifikáciou 
medzinárodných zmlúv, vyhlasuje vojnový stav, donedávna 

volil prezidenta a mnoho ďalších. 

Kolovratský palác

Malý fürstenberský palác

Oba paláce taktiež sídlom Senátu Parlamentu ČR 



JA v Senáte ☺☺☺☺



Zaisťuje úlohy spojené s odborným, organizačným a technickým zabezpečením činností 
Senátu, jeho orgánov, funkcionárov, senátorov a klubov politických strán zastúpených v 

Senáte 

...A vďaka tejto 
skutočnosti som získala 

jej riaditeľskú kanceláriu 
☺

Mojou mentorkou mala byť pôvodne riaditeľka 
senátnej sekcie Kancelárie Senátu PČR – Sylva
Kyselová, no z dôvodu jej dočasnej pracovnej 

neschopnosti ním bol Ján Knotek...

V deň môjho príchodu bola na budove 
Senátu vztýčená aj slovenská 

vlajka...Náhoda? 
Samozrejme☺, v ten istý deň prišla aj 

slovenská delegácia na čele 
s Predsedom NR SR...



Moja stáž prebiehala najmä na organizačnom a zahraničnom odbore 
(predovšetkým na oddelení pre záležitosti EÚ).

Podieľala som sa na organizačnom zaistení schôdzí Senátu ale i jeho orgánov 
(výborov a komisií). Robila som proste to, čo bolo treba , no najmä: 
- pripravovala podkladové materiály pre jednanie Senátu, výborov či komisií - a 

následne služba na ich schôdzach;
- vyhotovovala anotácie jednotlivých európskych tiskov;
- zostavovala časový harmonogram jednotlivých akcií konaných v Senáte;
- spracovávala štatistické údaje a prehľad o činnosti Senátu;
- vykonávala tzv. „priebežný servis senátorom“;
- zapracovávala znenia zákonov....

Salónik Výboru pre ústavné záležitosti Salónik Výboru pre záležitosti EÚ

Aj tu som trávila 
väčšinu svojho 

času...



+ dôraz na zážitky – bolo mi umožnené 
byť pri všetkom zaujímavom čo sa v 
Senáte dialo
+ priamy „kontakt“ s politikmi
+ veľmi príjemné pracovné prostredie –
nielen zamestnanci Kancelárie Senátu 
veľmi milí ale najmä väčšina Senátorov!
+ „pestré“ obdobie v českej politike 
počas mojej stáže 
+ v Senáte je pomerne dosť stážistov –
takže mnoho nových kamarátov...
+ úžasné priestory Senátu a najmä 
prekrásna Valdštejnská záhrada 

vyhovieť, a boli tento rok ukrátení o 
prázdniny a zasadali (čo nie je zvykom) 
bola mnohokrát NUDA! Odporúčam, 
zvážiť nutnosť uskutočnenia stáže cez 
prázdniny – je to na úkor jej kvality....
- Častokrát veľmi monotónna práca

- Stáž konaná cez 
prázdniny – aj 
napriek tomu, že 
mi Senátori 
zrejme chceli 



- získanie istých pracovných zručností, no najmä osobných skúseností
- podrobnejšie zorientovanie sa v českom politickom systéme, ale i prehĺbenie znalostí 

o aktuálnych európskych otázkach 
- vďaka zaisťovaniu chodu rôznych konferencií či „verejných slyšení“ som získala 

obrovský rozhľad na najrôznejšie témy
- „zasvätenie“ do zákulisných informácií či pikošiek
- užitočné zistenie, že práca v štátnej správe zrejme nie je pre mňa tou ideálnou –

málo kreatívna a mnohokrát nudná práca
- kontakty
- prekvapivo aj zlepšenie angličtiny
- ...ale i ďalší prírastok do CV ☺☺☺☺



Počas stáže som bola ubytovaná na koleji Strahov

Ako môžete vidieť, tieto budovy už síce nevyzerajú tak veľkolepo ako budova Senátu ☺

Ale bolo to za super cenu (azda najlacnejšie v Prahe – v júni 70kč/noc, zvyšok prázdnin 
55kč/noc), na ideálnom mieste a vo vyhovujúcich podmienkach..

Ak by ste chceli získať takto výhodné ubytovanie – tak sa nezabudnite prezentovať ako 
stážista. 
Česi totiž nerozlišujú 2 pre nás rozličné pojmy – a to študijný pobyt a stáž – a teda takto 
výhodné ubytovanie som mala len kvôli tomu, že predpokladali, že som na stáži na 
ČVÚT (asi veľmi „neštudovali“ to potvrdenie čo som im zaslala a kde je uvedené že 
som stážistka v Senáte). V opačnom prípade platia neštudenti dvojnásobok!

Jedinou nevýhodou bolo, že som tam mohla byť ubytovaná iba do 7.9., takže posledný 
týždeň som strávila 
u kamarátky...



ĎAKUJEM ZA MOŽNOS Ť ABSOLVOVAŤ 
ERASMUS STÁŽ!

ĎAKUJEM ZA MOŽNOS Ť ABSOLVOVAŤ 
ERASMUS STÁŽ!

A vy – študenti, ak máte akékoľvek otázky, alebo by ste chceli s niečím 
poradiť (napr. s nájdením inštitúcie), rada pomôžem. 
Neváhajte, určite je to najlepší spôsob trávenia leta!

môj e-mail: curillova.lenka@gmail.com


